
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 9. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 217

Vil ministeren redegøre for, hvor mange overtagelser/tilbagetagelser af asylansøgere fra

Danmark til andre medlemsstater omfattet af Dublinforordningen det ikke har været muligt

at gennemføre af praktiske og/eller juridiske årsager m.v. fordelt på årene 2013–2020?

Hvad er hovedårsagerne til, at overtagelser/tilbagesendelser ikke gennemføres i praksis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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